
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 8, 13 maj 2007 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Peter Modh, Bo Appelqvist, Ella Olsson, 
Andreas Winge och Lillemor Hagberg

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställs

3. Föregående mötesprotokoll justeras och fastställs.

4. Åtgärdslistan genomgås.
 GBJ:s interimsstyrelse kommer att ha ett styrelsemöte för att 

behandla eventuella stadgeändringar samt det formella samarbetet 
med GBF:s juniorkommitté..

 Beslut fattas att förra årets sponsorer av medlemsmatrikeln kommer 
att presenteras i nästkommande matrikel.. 

 Albatross BK kommer att kontaktas av Andreas W., Peter M. och  
Bo A. för ett möte angående regelverket för förbundsanknutna 
klubbar.

 BK Okey har anmält medlemmar till FSB och kommer att rapportera
bronspoäng via Ruter till hösten.

 EM-PE Bridge kommer att diskutera inom klubben hur man går 
vidare med de krav som ställts från GBF: 

 En lista på de klubbar som är anslutna till GBF och inte sköter sina 
åligganden tas fram för att GBF ska kunna diskutera dessa klubbars 
framtida verksamhet. Lillemor H. ansvarar för denna lista.

 Diskussion angående redovisning av främst ligaspelavgifter. Ett avtal
med Tommy Gunnarsson bör göras. TK ansvarar för detta.

 Lokalfrågan ständigt aktuell. Alla försöker finna möjliga lösningar 
på detta. Jan H. ansvarar för detta..

5. Ekonomisk rapport
Kassören lämnar resultat- och balansrapport. Rapporterna visar på en ekonomisk 
stabil ställning. Beslut tages att amortera 50.000 kr på GBF:s lån den 30 juni 2007.

6. Inkomna skrivelser
Guldtävlingen Manfred Kamras Minne har blivit godkänd av FSB. Genomförs den 
3 november 2007.



Skrivelse har inkommit från Bohus-Dal om att se över möjligheterna till delvis 
gemensamt tävlings- och utbildningsupplägg med Göteborgsdistriktet. TK ser över 
frågan.

7. Övriga rapporter.
Jan H. har varit i  kontakt med Lena Salo på Göteborgs Fritid angående hyresbidrag 
inför nästa år. Ansökningsformulär kommer under sommaren. En förhoppning finns 
att få en ytterligare ökning av bidraget.

8. Nytt från FSB
Planerad artikel i Tidningen Bridge kommer i nästa nummer. Andreas W. Peter M. 
och Jan H. är intresserade att representera distriktet på FSB:s riksstämma i oktober 
2007. 

9. Bridgeallians
Peter M. tillser att den tillsatta arbetsgruppen lämnar en slutrapport till GBF.

10. Tävlingsverksamheten
Spelårets verksamhet är avslutat. En extra avslutande lagtävling anordnas den 3 juni 
för intresserade lag.
Jan H. tar upp frågan huruvida det går att arrangera Göteborgsligan i två etapper 
(i likhet med Centrumserien). En jämnare fördelning av antalet ligamatcher står också
på önskelistan. Skall div 5 anordnas och finns det utrymme för fler matcher? Skall 
Fredagsligan fortsätta enligt vårens modell eller omvandlas till div 5? TK tittar på 
dessa frågeställningar.

11. P2010
Tyvärr finns ingen tid för denna viktiga punkt.

12. Bridgens Hus
Fredagsklubben kommer att få den lägre hyreskostnaden i och med nästa inbetalning 
eftersom man nu är medlem i förbundet.
Stora problem med slarv med budlådor och även borddukar i spellokalen. Eftersom 
detta drabbar GBF:s driftsbudget med c:a 10.000 kr per år beslutas att alla 
hyreskontrakt sägs upp under hösten för att lägga ut denna kostnad på alla klubbar 
som hyr spellokal vilket innebör en ökad hyra för klubbarna. 
Det löpande ”fixandet” i Bridgens Hus med uppsättning tavlor, trasiga lås till 
bridgeskåp m.m. är ett problem. Det finns idag ingen som ansvarar för detta 
underhåll. Peter M. kontaktar Bridgeservice med förfrågan om tjänsten skulle kunna 
köpas in av dem.
Möte med Bridgeservice skall enligt kontrakt äga rum kontinuerligt med 
Bridgeservice som sammankallande. Jan H. deltager i denna sammankomst som bör 
ske snart. 
Boning av golven behövs under sommaren. 
TK tillser att DM-tävlingarnas resultattavlor uppdateras.
Diskuteras huruvida pappersavfall kan källsorteras.
Rökningen på trappen utanför spellokalen upplevs störande. Personer med astmatiska 
problem har svårt att vistas i bridgelokalen då dörren ut oftast står öppen. Ett anslag 
med lämplig text sätts upp på dörren. Lillemor ansvarar för detta.



Nycklar till Bridgens Hus innehas av ett obekant antal personer. Därutöver saknar 
vissa andra tillgång till nycklar. Hur dessa skall distribueras och hanteras tas upp med 
Bridgeservice på kommande möte. 

13. Ekonomin nästa verksamhetsår.
Ett budgetförslag har utarbetats av Jan H. och Peter M. Detta förslag kommer att 
vidareutvecklas inför årsmötet. 
Den ändrade mästarpoängkostnaden kommer att drabba både DM-Lag och 
Göteborgsligan liksom de flesta DM-arrangemangen.

14. Övrig verksamhet nästa verksamhetsår
Jubileumsrallyt fortsätter med tre deltävlingar under hösten 2007.
Frågan om att fortsätta med rallytävlingar diskuteras.
TK presenterar sin tävlingskalender innan maj månads utgång och sänds ut till 
klubbarna..
TL-utbildningar bör kunna kombineras i samarbete med andra distrikt. Frågan bör 
diskuteras vidare.
Det finns idag brister vad gäller kunnandet om regler för bridgespel på klubbnivå.  
Föreslås att ansvarig tävlingsledare informerar om dessa regler på lämpligt sätt. 
Kanske kan 10 minuters genomgång innan tävlingsstart vara ett sätt. Andreas W. 
undersöker vilket material som kan finnas i Bridgevärlden. Kan lämpligen presenteras
på informationsmötet i juni.

15. Årsmötet 2007
Årsmötet planeras till den 10 september 2007, 18.30 på Bridgens Hus.
Kallelse, dagordning och verksamhetsberättelse sammanställs av Lillemor H. 
Resultat- och balansräkning sammanställs av Jan H. och Ella O. Budget görs av 
Jan H. Ella O. och Mabel L. Verksamhetsplan sammanställs av Peter M.
Årsavgiften till GBF bör bli oförändrad. 
Motioner skall vara inlämnade senast den 15 augusti till GBF. Denna information ges 
på informationsmötet i juni.
Tävlingskalendern tillsammans med datum för årsmötet utsänds så snart 
tävlingskalendern blir klar. Lillemor H. ansvarar för detta.

16. Övriga frågor.
Mölndals GK önskar bli medlem i GBF. Göran J. håller kontakt med klubben i denna 
fråga.
Ella O. tar upp frågan om bidrag till SM-deltagare. Beslutas att GBF betalar 
startavgiften för alla deltagare från distriktet.
Årets Chairman Cup har lämnat möjlighet att varje distrikt får ställa upp med ett lag 
utan kostnad. Peter M. föreslår att de två par som vunnit Jubileumstävlingarna under 
våren erbjuds att deltaga på detta sätt. Beslutas enligt förslaget. Peter M. tillfrågar de 
aktuella .
Motioner till Riksstämman skall vara inne senast den 20 september 2007.
Diskussion om GBF:s hemsida kontra FSB:s Spaderhemsida. Spader har utvecklats 
men fortfarande är inte prestanda och gränssnitt riktigt bra.  I samband med att GBF:s 
support på den egna hemsidan har vissa brister bör en övergång till Spader ske senast 
till årskiftet. 



  
17. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir måndagen den 20 augusti, 18.00 i styrelserummet.

18. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Jan Hugosson


